

# 2024 Atlantic Club Championships

## Tournament Announcement

Dear CUGA and USOA UWH community,

This is a friendly reminder that the early registration deadline for ACCs is approaching fast! Registration occurs through the UWH portal at [www.uwhportal.com](http://www.uwhportal.com)

Note that after much deliberations, the format of the tournament will be as follows :

- club rules are still in place. Teams that are not made of players who come from the same club are not eligible for medals. Also, club teams have priority for registration (although, to be honest, we do not anticipate to reach our maximum of 16 teams).
- composite teams (i.e. made of players from various clubs) are invited to register, but will not be eligible for medals. They however are guaranteed the same amount of games as the club teams (except for medal games, see next).
- the tournament format will be, independent of the number of teams, a full RR with no playoffs. All teams, eligible or not, will be able to play all RR games. This ensures a minimum of games for any team, eligible or not.
- Final ranking will be determined for club teams only (non-eligible teams will not be ranked). Then, a bronze medal game will be played between club teams ranked 3-4, and a gold medal game will be played between club teams ranked 1-2.

We hope to see lots of you for this joint CUGA / USOA event!

Chers membres de la CUGA et USOA,,

Nous écrivons pour vous rappeler que la date limite d'inscription hâtive pour les ACCs approche rapidement. Vous pouvez inscrire votre équipe à [www.uwhportal.com](http://www.uwhportal.com)

Notez qu'après maintes délibérations, le tournoi du tournoi sera comme suit:

- les règlements relatifs aux équipes de clubs sont toujours en place. Ceci veut dire que seules les équipes composées de membres d'un seul club tel qu'enregistré avec la CUGA ou USOA ont accès aux médailles. Ces clubs auront aussi priorité d'inscription (quoi que nous n'anticipons pas remplir le quota de 16 équipes pour le tournoi).
- les équipes composées de joueurs de plusieurs clubs sont aussi invitées à s'inscrire, mais ne seront pas éligibles pour les médailles. Cependant, elles auront le même nombre de matches que les équipes de club, sauf les matchs de médailles (voir plus bas)

- le format sera, indépendamment du nombre d'équipes, tel que suit : un tournoi à la ronde entre toutes les équipes inscrites. Ensuite, les rangs seront déterminés pour les équipes de club éligibles pour les médailles. Un match de médaille d'or sera joué entre les équipes classées 1-2, et un match de médaille de bronze sera joué entre les équipes classées 3-4.

Nous espérons vous y voir en grand nombre!